
Kære medlemmer 

Hermed et kort referat af, hvad bestyrelsen arbejder med: 

• Vi vil genoptage fællesmødet med udvalgene. Mødet flyttes til september i håbet om større 

tilslutning fra udvalgene. 

• Foreningens juniorafdeling vil stå for et arrangement ved klubhuset på Lystfiskerens Dag. Vi 

håber især at kunne tiltrække nye juniorer. Alle er velkomne! 

• Erik, Tom og Anders Christian er i gang med at planlægge foreningens 100-års jubilæum i 

2026. 

• Vi vil forsøge at genoptage introduktionsmøderne for nye medlemmer. 

• Forårssalgsdagen hos Effektlageret var en succes – juniorerne stod for pølsesalget. 

• Der vil i maj være møde med Vejle Kommune, Vandpleje "Den Grønne Trepart" samt møde 

med Foreningsforum 2025 

P.B.V. 

Bent Vilain 

Værn om vores fiskevand 

 


